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Sēde sasaukta 2024. gada 26. septembrī plkst. 9  

Sēde atklāta 2024. gada 26. septembrī plkst. 90 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, 

deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, 

deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Inita Nagņibeda, 

deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Dūmiņš – iemesls paziņots 

deputāts Rihards Melgailis – iemesls paziņots 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, 

ekonomisti Gita Skribāne, Marija Abramčika, Zaiga Kārkliņa un Māris Vitrups, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja Zinaida Sparāne, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, vecākā juriste Linda Mežsarga, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra 

Matuļenko, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības 

nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, 

vecākās projektu vadītājas Jolanta Kalinka un Ineta Bramane, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas speciāliste 

izglītības kvalitātes jautājumos Ilze Ērgle, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita 

Vīgupa, nekustamo īpašumu speciālists Māris Šarķis, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

vadītāja Dace Šileika, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, nekustamo īpašumu 

speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Iecavas 

apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Bauskas novada 

pašvaldības policijas priekšnieks Egīls Gailis, SIA “Grupa93” pārstāve Līga Ozoliņa, SIA 

“Ķemers Business and Law Company” pārstāve Edīte Ķemere 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Kultūras centrs" direktora Jāņa 

Dūmiņa atbrīvošanu no amata. 

3. Par deputāta Jāņa Dūmiņa pilnvaru izbeigšanu pirms termiņa. 

4. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

5. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

6. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu J.Teikmanim. 

7. Par grozījumu 2024. gada 22. februāra lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta 

piešķiršanu I.Radziņai". 

8. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2023. gada 26. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada 

pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu. 

9. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas pilnveidošanu. 

10. Par Bauskas novada Izglītības attīstības stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas 

apstiprināšanu un nodošanu publiskai apspriešanai. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

13. Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana 

Bauskas novadā" īstenošanu. 

14. Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības drošības sistēmas attīstība pašvaldībās". 

15. Par dalību sadarbības projektā "Viedās pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un 

Jelgavas novadā, ieviešot viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo 

funkciju nodrošināšanā". 

16. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

17. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

18. Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta "Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi 

Bauskas pilsētas pamatskolā" īstenošanai. 

19. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. 

gadam"" apstiprināšanu. 

20. Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 40, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

21. Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

22. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 008 

0091 Rundāles pagastā. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes 
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vienības 1/2 domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lanas", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Birzgaļi"-6, 

Birzgaļi, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-2, 

Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, 

Pastališķos, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 1"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 1"-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 7"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 7"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 

5-11, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 

3-87, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 

7A-7, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 

25A-17, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta 

Virzas iela 26-32, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta 

Virzas iela 28-31, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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50. Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024. gada 18. jūlija lēmuma "Par pabalstu 

transporta izdevumu kompensēšanai atteikumu" apstrīdēšanu (slēgtā sēdes daļa). 

51. Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024.gada 5.augusta lēmuma "Par pabalstu 

medicīnisko izdevumu kompensēšanai atteikumu" apstrīdēšanu (slēgtā sēdes daļa). 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, I.Pētersone, A.Spriņķe, J.Kalinka, A.Okmanis, L.Baha, V.Čačs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par aktuālajām tēmām. 

 Sagatavots lēmuma projekts izglītības iestāžu vadītāju atlīdzības noteikšanai, komisijai 

vadoties pēc MK noteikumiem Nr. 445 un Bauskas novada pašvaldības izstrādātajiem 

noteikumiem, kas nosaka izglītības iestāžu vadītāju darba izvērtēšanas kritērijus. Apzinot 

iepriekšējā gada problēmas, komisija uzsvēra komisijas vērtējuma nozīmīgumu izvērtēšanas 

procesā, kā arī vadītāji, iepazīstinot viņus ar novērtējumu, tika aicināti uz sarunām gadījumos, 

kad novērtējums šķitis neatbilstošs; šādu iespēju izmantoja vienas izglītības iestādes vadītājs. 

 Uzsākts iestādes “Iecavas veselības centrs” reorganizācijas process – augustā tika 

izveidota komisija, kura ik nedēļu sniedza progresa pārskatus, tiekoties Iecavā; process sadalīts 

divās pieņemšanas-nodošanas sadaļās – lietvedības dokumentu aprite un arhivēšana un finanšu 

un mantu saistību dokumentu pārņemšana. Oktobrī tiks sagatavots projekts par SIA “Bauskas 

slimnīca” bezatlīdzības lietošanā nododamo mantu sarakstu. Darbi norit pēc plāna, ir sagatavoti 

iestādes “Iecavas veselības centrs” īslaicīgi glabājamo lietu un pastāvīgi glabājamo lietu 

nodošanas-pieņemšanas akti par vairākiem laika periodiem. Noslēgumam tuvojas 

inventarizācija, tiks iesniegts mantu saraksts. Saistībā ar personālu, 35 darbinieki apstiprinājuši 

turpināt darba tiesiskās attiecības SIA “Bauskas slimnīca”, 7 – vēl nav snieguši atbildi. 

Nepieciešama Iecavas un Vecumnieku filiāļu reģistrācija Veselības inspekcijā, pēc pirmreizējās 

pārbaudes uzdots līdz septembra beigām pilnveidot noteiktus procesus (vides pieejamības 

nodrošināšana filiālēs); tiek gaidīts inspekcijas atzinums, pēc kura saņemšanas tiks pārņemti 

darbinieki un ārstniecības personāla programmatūra. 

 Izdots rīkojums par visaptverošas inventarizācijas veikšanu pašvaldībā, par kuru informēs 

izglītības iestāžu vadītāju sanāksmē.  

   Finanšu komitejā jau tika informēts par izdoto saimniecisko rīkojumu par Bauskas 

apvienības pārvaldes stadiona apsaimniekošanas funkcijas nodošanu Bērnu un jaunatnes sporta 

skolai. Amatu klasificēšanas komisijā tika izskatīti abu iestāžu iesniegumi, pārceļot 7 amata 

vietas no vienas iestādes uz otru iestādi ar 1.oktobri - saimniecības pārzinis (vakants amats), 

tehniskais strādnieks (vakants amats), strādnieks, 2 dežuranti, apkopēja, sētniece. Nepieciešamie 

budžeta grozījumi tiks pilnveidoti un atkārtoti izskatīti oktobrī.  

Septembrī tika aktīvi apzināti vētras postījumi sadarbībā ar apdrošinātājiem. Bauskas 

novada Sociālais dienests iesniedzis informāciju par viņu pārraudzībā esošajiem krīzes 

pabalstiem - kopumā ir saņemti 83 iesniegumi, uz šodienu pabalstos izmaksātā summa ir 32 765 

EUR. Pēc Sociālā dienesta aplēsēm vēl saņemti pieteikumi par summu virs 10 000 EUR (26 vēl 

neizskatīti iesniegumi). 

Būvniecības departaments iesniedzis savu pārskatu par pašvaldībā aktuālajiem 

būvniecības procesiem. Viens no neveiksmīgākajiem pēdējā laika projektiem saistīts ar Salātu 

ielas posmā no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūvi, kur faktiski pašvaldība šī procesa virzībā bija 

izdarījusi ļoti daudz, sadarbojoties ar Valsts kasi un galvojumu pārraudzības padomi, taču 

neveiksmīga bija sadarbība ar uzņēmēju SIA “Binders” līguma parakstīšanā, kurš visu laiku 

vilcinājās. Šobrīd uzņēmējam nosūtīta vēstule par 30 000 EUR ieturējumu no viņu būvuzņēmēju 
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izsniegtā galvojuma apdrošināšanas polises un ir pieņemts lēmums par jauna konkursa 

izsludināšanu.  

Tiek aktualizēts jautājums par personas datu apstrādi pašvaldībā un iezīmēts mācību 

datums novembrī visiem pašvaldību darbiniekiem, kā arī tiks organizētas apmācības korupcijas 

risku izvērtēšanā iestādēs un struktūrvienībās. Darba kārtībā ir arī iekšējās kontroles sistēmas 

pilnveide un risku izvērtēšana. 

Pašvaldības kapitālsabiedrības ir iesniegušas pusgada saimnieciski finansiālās darbības 

rezultātu pārskatus. Audita un kapitālsabiedrību nodaļai uzdots sagatavot atzinumus un informēt 

domes vadību. SIA “Bauskas novada komunālserviss” aktualizēti jautājumi par darbu ar debitoru 

parādiem.  

Saistībā ar Vecumnieku vidusskolas direktora izraudzīšanās procesu, notiek 

administrācijas speciālistu aktīva sadarbība ar direktora vietnieci gan budžeta sagatavošanas 

procesa, gan iestādes saimnieciskajos un projekta jautājumos. 

Ir sagatavots Bauskas Kultūras centra direktora amata nolikums konkursa izsludināšanai, 

kā arī priekšlikumi komisijas sastāvam. 

I.Pētersone jautā, kad tiks iesniegta SIA “Bauskas slimnīca” stratēģija, vai visos novada 

ciemos pieejami primārās veselības aprūpes pakalpojumi un kāda summa iesniegta 

apdrošinātājiem saistībā ar vētras postījumiem, kā arī izsakās par ceļa stāvokli Vecsaules pagastā 

pēc mežizstrādes, par kuru minēja jau vasarā, norādot, ka ceļa posms kopš vasaras vēl nav 

sakārtots, un jautā, kāda ir pašvaldības rīcība, ja līguma nosacījumi nav ievēroti. I.Romānovs 

atbild, ka  saistībā ar Iecavas veselības centra reorganizācijas procesu, kuru pārņems 

kapitālsabiedrība “Bauskas slimnīca”, lēmuma projektā uzdots kapitālsabiedrībai izstrādāt vidēja 

termiņa stratēģiju, iekļaujot tajā veselības aprūpes pakalpojumu sniegšanu arī Iecavas un 

Vecumnieku apvienību teritorijās - oktobrī noslēdzoties reorganizācijas procesam, varēs spriest 

par stratēģijas izstrādi. Saistībā ar primārās veselības aprūpes pakalpojumiem tiks sagatavots 

ziņojums par tās pieejamību novadā. A.Spriņķe papildina, ka teritoriālais pārklājums ir 

nodrošināts. I.Pētersone jautā, vai pakalpojums tiek nodrošināts arī Stelpes pagastā. A.Spriņķe 

atbild, ka Stelpes iedzīvotāji aicināti apmeklēt tuvākās ģimenes ārstu prakses, jo nav rentabli 

atsevišķi uzturēt ģimenes ārsta praksi, ja pagastā iedzīvotāju skaits ir neliels. I.Pētersone atbalsta 

izpilddirektora priekšlikumu sagatavot informāciju par novadu pagastiem, kuros ir un kuros nav 

pieejami primārās veselības aprūpes pakalpojumi, norādot iemeslu, kāpēc nav. I.Romānovs 

pieņem izpildei sadarbībā ar departamenta vadītāju sagatavot šo informāciju.  

J.Kalinka atbild par apdrošināšanas atlīdzību - par 11. jūlija vētras postījumiem no 

apdrošinātājiem saņemta aptuveni 40 000 EUR atlīdzība, tiek vēl precizēts par 5 objektiem par 

vairāk kā 200 000 EUR. Apdrošinātāja aprēķinātā kopējā atlīdzība ir aptuveni 300 000 EUR, bet 

faktiskie izdevumi ir lielāki, dati tiks apkopoti un nosūtīti deputātiem. Starpības izdevumi tiks 

iesniegti VARAM atbalstam aptuveni 100 000 EUR apmērā. A.Okmanis piebilst, ka atbalsts tiks 

saņemts šajā gadā un tas būs jāizlieto šogad. J.Kalinka turpina par jūlija otrās vētras lietusgāžu 

radītājiem postījumiem, norādot, ka apdrošinātāji nespēja apsekot visus cietušos objektus; 

saistībā ar Vecsaules pagasta ceļa stāvokli, norāda, ka apsekoja šo ceļa posmu un tikās ar pagasta 

nodaļas vadītāju, uzņēmējs solīja ceļu sakārtot, līdz šim nav bijis gadījuma, kad neizpilda līguma 

nosacījumus, bet šādā gadījumā pašvaldība var celt prasību tiesā; ceļa posmu apsekos vēlreiz.  

L.Baha jautā par aktuālo procesu saistībā ar projektu ģimeniskai videi pietuvinātu 

aprūpes pakalpojumu senioriem tipveida divu ēku būvniecību -  vai tas ir apstiprināts un vai 

potenciālās 32 vietas šajā projektā ir apzinātas, un vai ir kādi nākotnes ekonomiskie aprēķini 

ietekmei uz pašvaldības budžetu ēku apsaimniekošanā un personāla nodrošināšanā; ierosina 

sagatavot informāciju uz Sociālo un veselības komiteju. I.Romānovs atbild, ka informācija tiks 

sagatavota. J.Kalinka piebilst, ka Iepirkumu komisijā tiks izskatīta sūdzība no pretendenta, kas 

netika atzīts par uzvarētāju, projekts ir apstiprināts. A.Okmanis papildina, ka šis jautājums tiks 

atkārtoti izskatīts, kad būs zināmi visi apstākļi, jo pašlaik notiek pārrunas ar pakalpojumu 

sniedzēju par izmaksām, kā arī sarunās ar Labklājības ministriju tika norādīts uz būtiskām 

nosacījumu izmaiņām projekta gaitā. 
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V.Čačs ierosina noskaidrot informāciju saistībā ar nekustamā īpašuma nodokļa 

paziņojumu nosacījumiem no nākamā gada; vērš uzmanību uz Ķirbaksalas stāvokli un bedri pie 

pilskalna parka ieejas. I.Romānovs pieņem informācijas noskaidrošanai un darba uzdevumu 

nodošanai Bauskas apvienības pārvaldei.  

G.Kalninš izsakās par mežizstrādātājiem, norādot lielāku vērību pievērst līguma 

nosacījumiem. I.Romānovs norāda, ka atbilstoši līguma nosacījumiem krautnes vietām  

pirmreizēji pirms darbu saskaņošanas tiek nofiksēts ceļa stāvoklis un saskaņots saskaņošanas 

aktā, līgumā ir iestrādāta uzņēmēja atbildība, lai viņš pēc darbu pabeigšanas ceļu savestu kārtībā; 

ceļa posmi tiek vienmēr sakārtoti, reti gadījumi, kad ir konflikta situācijas vai strīdi, tātad tas tiek 

darīts; iespējams lielāka vērība jāpievērš šķeldas kaudzēm, kas ilgstoši stāv pašvaldības ceļu 

malās.  

G.Kalniņš turpina par 2 māju būvniecības iepirkuma projektu, aicinot šo jautājumu 

vēlreiz pārrunāt un pieņemt konkrētāku lēmumu ātrāk, jo pārāk lieli resursi tiek patērēti uz šo 

vienu iepirkumu, norādot, ka Latvijā uz šo projektu nemaz tik liela konkurence nebija un 

iesniedzēji bija diezgan maz - vai vispār projekta mērķis ir sasniedzams, ja diezgan būtiski 

mainās projekta nosacījumi; šis jāaktualizē pirms līguma slēgšanas. A.Okmanis uzsver, ka 

līgumu nenoslēgs, kamēr netiks viss izrunāts, un vērš uzmanību uz citu pašvaldību pieredzi 

saistībā ar ceļiem, izvērtējot, kurā ceļa posmā ļaut izvietot krautuves, kas būtu jānosaka pagasta 

nodaļas vadītājiem, kā arī apsvērt noteikt drošības naudas apmērus šādiem pasākumiem; ierosina 

J.Kalinkam šo pārrunāt ar pārvalžu un pagastu nodaļu vadītājiem. J.Kalinka pieņem izpildei. 

Ziņojumu pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Kultūras centrs" direktora Jāņa 

Dūmiņa atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora J.Dūmiņa 

atbrīvošanu no amata, pamatojoties uz 6. septembrī saņemto J.Dūmiņa iesniegumu ar lūgumu 

izbeigt darba tiesiskās attiecības 10. septembrī saskaņā ar darbinieka un darba devēja vienošanos. 

J.Dūmiņam tika uzdots organizēt mantu un dokumentu saistību pārņemšanu, līdz ar to darba 

attiecību pārtraukšana 10. septembrī nebija iespējama. Lūdz domi apstiprināt vienošanos un 

izbeigt darba tiesiskās attiecības ar J.Dūmiņu 20. septembrī.  

 G.Kalniņš norāda uz datumu neatbilstību, domei jālemj jau par izbeigtām darba 

tiesiskajām attiecībām, procesu nobeigumiem vajadzētu būt samērīgiem ar domes lēmumiem. 

I.Romānovs izskaidro, ka pašvaldība kā darba devējs izrādīja pretimnākšanu darbinieka vēlmei.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 391 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 
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"Bauskas Kultūras centrs" direktora Jāņa Dūmiņa atbrīvošanu no 

amata". 

 

 

3.p. 

Par deputāta Jāņa Dūmiņa pilnvaru izbeigšanu pirms termiņa. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Bauskas novada pašvaldībā 9. septembrī saņemts Bauskas novada domes deputāta 

J.Dūmiņa iesniegums, ar kuru viņš informē par domes deputāta pilnvaru nolikšanu pirms 

termiņa. Pašvaldības domes deputāta statusa likums paredz, ka lēmums par deputāta pilnvaru 

izbeigšanos pirms termiņa sakarā ar viņa iesniegumu ir jāpieņem nākamajā domes sēdē, tiklīdz 

domes priekšsēdētājs ir saņēmis deputāta personisku rakstveida iesniegumu par savu pilnvaru 

nolikšanu. Sagatavots lēmuma projekts izbeigt Bauskas novada domes deputāta J.Dūmiņa 

pilnvaras pirms termiņa un Bauskas novada Vēlēšanu komisijai pieņemt lēmumu par deputāta 

kandidātu, kurš uzaicināms stāties bijušā deputāta vietā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 392 "Par deputāta Jāņa Dūmiņa pilnvaru 

izbeigšanu pirms termiņa". 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Bauskas novada pašvaldībā 27. augustā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

Administratīvās komisijas locekles I.Eglītes iesniegums, kurā izteikts lūgums atbrīvot viņu no 

komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Sagatavots lēmuma projekts atbrīvot I.Eglīti no 

Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 
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Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 393 "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

Administratīvās komisijas sastāvā". 

 

 

5.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Bauskas novada pašvaldībā 27. augustā saņemts Bauskas novada pašvaldības Atļauju 

izsniegšanas komisijas locekles I.Eglītes iesniegums, kurā izteikts lūgums atbrīvot viņu no 

komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Sagatavots lēmuma projekts atbrīvot I.Eglīti no 

Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 394 "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā". 

 

 

6.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu J.Teikmanim. 

 

(A.Okmanis, L.Kausiniece) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Kausiniece. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 L.Kausiniece ziņo, ka Bauskas novada pašvaldībā saņemts J.Teikmaņa iesniegums, kurā 

izteikts lūgums piešķirt ikmēneša pabalstu saskaņā ar Pašvaldības domes deputāta statusa likuma 

15.1 pantu. Iesniegumam pievienotā darba grāmatiņas kopija apliecina, ka J.Teikmanis bijis 

Bauskas pilsētas domes priekšsēdētājs vismaz divus sasaukumus vienā pašvaldībā, kā arī VSAA 

izziņā norādīts, ka J.Teikmanis saņem valsts vecuma pensiju un piemaksu pie vecuma pensijas. 

Likuma 15.1 panta trešajā daļā noteikts, ka gadījumā, ja personai vienlaikus ir tiesības uz šajā 

pantā noteikto pabalstu un vecuma pensiju, tad izmaksā to pabalsta daļu, kas pārsniedz vecuma 

pensijas apmēru. Sagatavotais lēmuma projekts paredz J.Teikmanim piešķirt ikmēneša pabalstu 
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divu minimālo mēnešalgu apmērā, izmaksājot to pabalsta daļu, kas pārsniedz valsts vecuma 

pensijas apmēru un nosakot, ka pabalsta izmaksa uzsākama, sākot ar 2024. gada 1. oktobri. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 395 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

J.Teikmanim". 

 

 

7.p. 

Par grozījumu 2024. gada 22. februāra lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

I.Radziņai". 

 

(A.Okmanis, L.Kausiniece) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Kausiniece. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 L.Kausiniece ziņo, ka 2024. gada 22. februārī Bauskas novada dome pieņēma lēmumu 

“Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai”, ar kuru nolemts piešķirt I.Radziņai ikmēneša 

pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā. Sasniedzot pensijas vecumu I.Radziņa vērsusies 

VSAA ar lūgumu piešķirt vecuma pensiju no šī gada 17. augusta. Bauskas novada pašvaldībā 

saņemts I.Radziņas iesniegums, kurā izteikts lūgums piešķirt ikmēneša pabalsta daļu, kas 

pārsniedz valsts vecuma pensijas apmēru. Sagatavotais lēmuma projekts paredz izdarīt 

grozījumu iepriekš pieņemtajā lēmumā, izsakot lemjošo daļu jaunā redakcijā, to papildinot ar 2. 

punktu “Ja 1. punktā minētai personai vienlaikus ir tiesības uz Likumā noteikto pabalstu un 

invaliditātes pensiju, vecuma pensiju vai atlīdzību par darbspēju zaudējumu, tad izmaksāt to 

pabalsta daļu, kas pārsniedz attiecīgi invaliditātes pensijas, vecuma pensijas vai atlīdzības par 

darbspēju zaudējumu apmēru.”. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 396 "Par grozījumu 2024. gada 22. februāra 

lēmumā Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai"". 
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8.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. 

gada 26. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, L.Mežsarga) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Mežsarga. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 L.Mežsarga ziņo, ka Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai” IX. nodaļā ir noteiktas normas 

par de minimis atbalsta piešķiršanas kārtību, kas izriet no 2023. gada Eiropas Komisijas Regulas. 

2024. gadā stājusies spēkā jauna Regula, līdz ar to saistošajos noteikumos veicami grozījumi. 

Saistošo noteikumu IX. nodaļas redakcija aktualizēta atbilstoši jaunajām prasībām. Saistošo 

noteikumu projekts nosūtīts Finanšu ministrijai izvērtēšanai, saņemts pozitīvs atzinums; projekts 

tika publicēts pašvaldības tīmekļvietnē no 03.-17. septembrim sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai, ieteikumi netika saņemti. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 397 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra 

saistošajos noteikumos Nr. 20 "Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai"" apstiprināšanu". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas pilnveidošanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 D.Platonova ziņo, ka saskaņā ar Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu 

“Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai” tika uzsākta Bauskas novada teritorijas plānojuma publiskā 

apspriešana laika periodā no 2024. gada 8. augusta līdz 9. septembrim. Tika organizētas četras 

publiskās apspriešanas sanāksmes Bauskā, Vecumniekos, Pilsrundālē un Iecavā, un papildus 

sanāksme Bauskas vecpilsētas iedzīvotājiem. Par teritorijas plānojuma 1. redakciju saņemti 22 

personu iesniegumi un 25 institūciju atzinumi. Darba grupā uzsākts izskatīt iedzīvotāju un 

institūciju atzinumus, konstatētas pretrunas un priekšlikumi, kas nav saskaņā ar spēkā esošajiem 
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normatīvajiem aktiem, līdz ar to tiks organizēta plašāka darba grupa, uz to uzaicinot arī 

deputātus. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par plānojuma 1. redakcijas pilnveidošanu. 

 A.Okmanis jautā, kādā termiņā plānota pilnveidošana. D.Platonova atbild, ka decembrī 

varētu iesniegt teritorijas plānojuma 2. redakcijas apstiprināšanu publiskai apspriešanai, kas 

notiktu janvārī.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Laine Baha) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 398 "Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 1. 

redakcijas pilnveidošanu". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada Izglītības attīstības stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas 

apstiprināšanu un nodošanu publiskai apspriešanai. 

 

(A.Okmanis, I.Ērgle, M.Cimermanis, L.Baha, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Ērgle. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides 

un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 I.Ērgle ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada Izglītības attīstības 

stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas nodošanu publiskai apspriešanai. Pašvaldību likumā 

noteikts, ka viena no pašvaldības autonomajām funkcijām ir gādāt par iedzīvotāju izglītību un ka 

dome ir tiesīga izlemt ikvienu pašvaldības kompetences jautājumu un tikai domes kompetencē 

apstiprināt pašvaldības attīstības plānošanas dokumentus, tostarp attīstības programmu un 

ilgtspējīgas attīstības stratēģiju. Izglītības likuma 17. panta trešās daļas 1.1 punkts nosaka, ka 

pašvaldība saskaņā ar Ministru kabineta apstiprinātajās izglītības attīstības pamatnostādnēs 

noteiktajiem mērķiem izstrādā izglītības attīstības stratēģiju. Saskaņā ar Bauskas novada 

pašvaldības un SIA “Ķemers Business and Law Company” līgumu “Bauskas novada izglītības 

attīstības stratēģijas un rīcības plāna 2024.-2029. gadam izstrāde” veikta Bauskas novada 

Izglītības attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam 1. redakcijas izstrāde divās daļās, kas 

precizētas pēc jautājuma izskatīšanas komitejās. 1.daļas izstrādi veica Izglītības, kultūras, sporta 

un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja A.Spriņķe un Izglītības nodaļas speciālistes, 

tajā iekļauta datu izpēte par situāciju Bauskas novada izglītības iestādēs 2023./2024. mācību 

gadā, kas papildināta ar prognozēm. 2. daļu izstrādāja SIA “Ķemers Business and Law 

Company”, pēc komiteju ieteikumiem tika veikti redakcionāli labojumi un papildinājumi saistībā 

ar Saulaines teritoriālo struktūrvienību. Jautājums izskatīts un atbalstīts trijās komitejās. Lūdz 

apstiprināt Izglītības stratēģijas 1. redakciju un nodot to publiskai apspriešanai laika periodā no 

2024. gada 30. septembra līdz 30. oktobrim, saņemtos priekšlikumus iekļaujot stratēģijā.  

 M.Cimermanis jautā, ko vēlas mainīt ar Izglītības stratēģiju. I.Ērgle atbild, ka sakārtot 

izglītības eko sistēmu, uzlabot izglītības kvalitāti un mācību saturu, pedagogu profesionālo 

pilnveidi un atbalstīt izglītojamo izaugsmi. M.Cimermanis atbild, ka nav īsti skaidrs, kas 



12 

 

mainīsies; šo dokumentu nevar atbalstīt tā pašreizējā redakcijā, jo nav skaidrības, kā stratēģiju 

izvērtēs 2029. gadā, jo nav norādes par skolas tīkla attīstību un par profesionālo izglītību. 

 L.Baha norāda, ka stratēģijas 1. daļā vēljoprojām ir dati par izglītojamiem 2022./2023. 

mācību gadā, komitejā tika norādīts aktualizēt datus par šo mācību gadu, kā arī ierosina pirms 

nodošanas publiskai apspriešanai norādīt stratēģijas autoru. A.Okmanis jautā Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas vadītājam R.Ābelniekam, vai komitejā lēma, ka stratēģijā aktualizējami dati 

par izglītojamiem. R.Ābelnieks atbild, ka tika jautāts, vai šos datus var aktualizēt un tika 

atbildēts, ka pašlaik dati nav aktualizēti un uz komitejas sēdi nav pievienoti. I.Ērgle papildina, ka  

Izglītības nodaļas vadītāja apkopoja datus par komitejās runāto, šī informācija ir pievienota 

datnēs kā atsevišķs dokuments, kas pēc publiskās apspriešanas tiks iestrādāta stratēģijā, jo esošās 

situācijas dati nemitīgi mainās un nepārtraukti būtu papildināmi. A.Okmanis rezumē, ka 

pieprasītā informācija ir iesniegta, to nodos publiskai apspriešanai, un pēc publiskās apspriešanas 

noslēgšanās tiks sagatavota stratēģijas redakcija ar aktuālajiem datiem.  

 I.Nagņibeda izsakās par komitejās diskutēto un norāda, ka pievienotā informācija 

neatspoguļo datu precizēšanu, kā arī informācijā par izglītības iestāžu projektiem būtu jānorāda 

datu sniedzējs, kā arī dati par 2024./2025. mācību gadu ir iesniegti, kurus jau varēja iestrādāt 

stratēģijā. 

 M.Cimermanis ierosina uz 2. redakciju sagatavot konkrētus priekšlikumus par skolu tīkla 

mobilitāti, sasaistot to arī ar pedagogu atalgojumu, nepieciešamajām profesijām novadā un 

novada attīstības vajadzībām. A.Okmanis vērš uzmanību, ka deputāti var piedalīties 

sabiedriskajā apspriešanā un iesniegt priekšlikumus.  

 J.Krievs atgādina, ka šī ir pirmā izstrādātā Izglītības stratēģija novadā, iespējams, ka ir 

daudz ieteikumu, kā vajadzētu būt, bet jāizvērtē, vai stratēģiju var izpildīt; nav pamata 1. 

redakciju neapstiprināt, piekrīt, ka komiteju ieteikumi bija jāiestrādā stratēģijā un atbalsta 

sagatavoto stratēģijas redakciju. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 399 "Par Bauskas novada Izglītības attīstības 

stratēģijas 2024.- 2029. gadam 1. redakcijas apstiprināšanu un 

nodošanu publiskai apspriešanai". 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Ērgle, L.Rimševica, I.Romānovs, I.Pētersone, A.Mačeks, G.Kalniņš, 

M.Cimermanis, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Ērgle. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 
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 I.Ērgle ziņo, ka direktora darba algas likmi nosaka dibinātājs - dome un MK noteikumi 

Nr. 445 “Pedagogu darba samaksas noteikumi”, kas nosaka noteikt algu katru gadu mācību 

gadam uz 1. septembri un algas likmes tiek noteiktas visiem vispārizglītojošo skolu direktoriem, 

pirmsskolas izglītības iestāžu vadītājiem un profesionālās ievirzes skolu direktoriem. Saskaņā ar 

MK noteikumiem Nr. 445 tiek noteikta zemākā mēneša darba algas likme, ņemot vērā faktisko 

bērnu skaitu (piemērojami koeficienti) un dibinātājs pēc pašvaldības noteikumos apstiprinātajiem 

kritērijiem budžeta finansējuma ietvaros nosaka augstāku mēneša darba algas likmi izglītības 

iestādes vadītājiem. Šobrīd pēc izstrādātajiem kritērijiem vērojams algas samazinājums vienam 

no izglītības iestāžu vadītājiem. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju darba algām, kas tiek finansētas no valsts budžeta un 

pašvaldības budžeta līdzekļiem no 2024. gada 1. septembra līdz 2025. gada 31. augustam. 

 L.Rimševica jautā, vai ir korekti, ka kādam no iestāžu vadītājiem samazinās atalgojums. 

I.Ērgle piekrīt, ka nav korekti, komisija ierosina veikt grozījumus izvērtēšanas kritērijos, 

piemērojot 10 % piemaksu izglītības iestādes vadītājam, to piemērojot ar šī gada 1. oktobri, vai 

saglabājot iepriekšējo atalgojuma apmēru. A.Okmanis norāda, ka nav korekti iebilst komisijas 

lēmumam un lūdz komisijas priekšsēdētājam I.Romānovam izskaidrot situāciju. I.Romānovs 

apliecina, ka atalgojuma samazinājums pamatojams ar MK noteikumiem Nr. 445 un pašvaldības 

apstiprinātajiem noteikumiem un nesaskata nepieciešamību veikt kādas izmaiņas, par ko 

komisija vienojās un atbalstīja. A.Okmanis piekrīt, ka komisijas vērtējums nav jāapstrīd, sanāk 

sava veida neuzticības izteikšana komisijai no deputātu puses.  

 I.Pētersone izsakās par vadītāju algu apmēru salīdzinājumu šī gada janvārī un septembrī 

un lūdz izskaidrot Vecumnieku vidusskolas, Iecavas vidusskolas un Iecavas pamatskolas 

direktoru algas zemos apmērus – kas ir būtiskākais, kas ietekmē atalgojuma apmēru pēc 

pašvaldības noteikumiem. I.Ērgle izskaidro par minēto iestāžu vadītāju atalgojumiem – 

Vecumnieku vidusskola savas izglītības programmas realizē 4 adresēs un netika veikts dibinātāja 

vērtējums, jo iepriekšējais direktors nepieteicās vērtējumam. I.Pētersone bilst, sanāk, ka dēļ 

iepriekšējā direktora potenciālajam kandidātam ir tik zems atalgojums. I.Romānovs papildina, ka 

piedāvātā atlīdzība noteikta potenciālajam direktoram atbilstoši noteikumiem, pēc tam notiks 

pašvērtējuma procedūra un atbilstības kritērijiem izvērtēšana. I.Pētersone norāda, ka nav skaidra 

pamatojuma tik atšķirīgiem atalgojumu apmēriem, piemēram, Skaistkalnes vidusskolai un 

Vecumnieku vidusskolai. A.Okmanis izskaidro, ka Vecumnieku vidusskolas direktoram piemēro 

tikai MK noteikumos noteikto algas likmi, Skaistkalnes vidusskolas direktores algas apmēram 

tiek pieskaitīts pašvaldības novērtējums par iepriekšējā gada darbu; saistībā ar Bauskas Valsts 

ģimnāzijas direktora algas apmēru – iestāde no šī mācību gada nerealizē speciālās izglītības 

programmas un nav piemaksas. I.Pētersone turpina par Iecavas un Valles pamatskolu vadītāju 

atalgojumu atšķirībām. I.Ērgle atbild, ka Valles pamatskolai pievienota pirmsskola, tātad bērnu 

skaits ir lielāks un programmas tiek īstenotas 3 adresēs, kas sastāda dibinātāja augstāku 

procentuālo vērtējumu. Diskutē par citu izglītības iestāžu direktoru atalgojumu atšķirībām. 

 A.Mačeks ierosina deputātiem izskaidrot tabulā attēlotos kritērijus, pamatlikmes un 

atalgojuma pieauguma nosacījumus. I.Ērgle izskaidro tabulas rādītājus.  

 I.Pētersone jautā par komisijas viedokli, vai viņuprāt izvērtētais rezultāts ir atbilstošs. 

I.Romānovs atbild, ka rezultāts ir atbilstošs, balstoties uz MK noteikumiem un pašvaldības 

noteikumiem. I.Pētersone norāda, ka neapšauba atbilstību izvērtējumiem balstoties uz 

noteikumiem, un jautā, vai nav nepieciešamības ko mainīt apstiprinātajos noteikumos, lai 

rezultāts būtu pārliecinošāks; uzsver, ka izglītības iestādes lielums ir viens no būtiskākajiem 

izvērtēšanas kritērijiem, arī ziņotāja minēja, ka komisijas priekšlikums būtu pārskatīt 

noteikumus, kas rada apjukumu, kāpēc netika virzīti noteikumu grozījumi. I.Romānovs 

apliecina, ka vērtējums ir korekts; tie, kas nebija apmierināti ar vērtējumu, tika aicināti uz 

pārrunām; ziņotājas I.Ērgles izteiktais komisijas priekšlikums oficiāli nav apspriests un lēmumi 

nav pieņemti. 

 A.Okmanis norāda, ka pamatuzstādījumu norādījusi Izglītības ministrija, un komisijai 

rosināja izvērtēt izglītības iestāžu skolēnu gradāciju. 
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 G.Kalniņš jautā, kurā vērtējuma tabulas pozīcijā norādītas lēmuma projektā minētās 

atalgojumu summas. A.Okmanis ierosina tabulu parādīt prezentācijas veidā. 

 

A.Okmanis plkst. 10.54 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Sēde tiek atsākta plkst. 11.15. 

Sēdē nepiedalās deputāte L.Rimševica. 

 

 I.Ērgle prezentācijas veidā izskaidro tabulas pozīcijas un atbild, ka lēmuma projektā 

minētās atalgojuma summas attēlotas tabulas T pozīcijā.  

 L.Baha jautā, vai direktori tika iepazīstināti ar atalgojuma modeli un zina savu 

prognozējamo atalgojuma apmēru. I.Romānovs atbild, ka pēc protokola parakstīšanas katram 

izglītības iestādes vadītājam tika nosūtīts individuāls vērtējums. L.Baha precizē, vai pēc nosūtītā 

vērtējuma direktori saprata sava atalgojuma apmēru, arī iespējamo algas samazinājumu. I.Ērgle 

atbild, ka nevar apstiprināt, vai tika saprasts; direktori ar savu mēnešalgu iepazīstas pēc domes 

apstiprināta lēmuma, provizoriski mēnešalgu aprēķini direktoriem netika iesniegti.  

 M.Cimermanis sasaista šo lēmuma projektu ar iepriekš izskatīto Izglītības stratēģiju, 

norādot, ka lielāka skaidrība būtu, ja tiktu apzināta skolu tīkla mobilitāte; izglītības iestādes 

bērnu skaits kā kritērijs rada konkurenci, nevis sadarbību.  

 I.Pētersone atbalsta sagatavoto lēmuma projektu, izsakās, ka viņasprāt, vērtējuma 

rezultāts ir neloģisks atsevišķu izglītības iestāžu vadītājiem, ierosina komisijai izvērtēt 

pašvaldības pieņemtos noteikumus un izmaiņu priekšlikumus prezentēt deputātiem.  

 G.Kalniņš piekrīt, ka noteikumi ir jāpārskata, un jautā, kā izvērtē direktoru vietnieku 

atalgojumu, ja direktors netiek vērtēts. A.Okmanis atbild, ka direktoru vietnieku atalgojums 

nemainās. 

 A.Mačeks jautā, kāda informācija tika nosūtīta izglītības iestāžu direktoriem, vai pēc 

procentuālā vērtējuma varēja saprast atalgojuma apmēru; ja direktoru nevērtē, arī tad būtu 

informācija jānosūta un atbalsta noteikumu pārskatīšanu paplašinātā darba grupā; nav korekti arī 

nevērtēt Iecavas vidusskolas direktori, kas pirms tam vairākus gadus bijusi direktora vietniece 

šajā iestādē.  

 J.Krievs izsakās par komisijas vērtējuma apšaubīšanu un piekrīt pilnveidot pašvaldības 

noteikumus, un aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, vēršot uzmanību uz tabulas 

aprēķiniem. A.Okmanis norāda, ka skaitļi ir noapaļoti. J.Krievs izsakās par piemaksām par 

skolēniem no Ukrainas - to skaits mācību gada laikā ir mainīgs, vai katru reizi jāpārskata šis 

kritērijs; komisijā ir rūpīgi izvērtēts, kas ietekmē un kas neietekmē direktoru atalgojumu.  

 A.Okmanis rezumē, ka noteikumi ir jāuzlabo un vērš uzmanību Izglītības, kultūras, 

sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītājai nodrošināt jautājuma strukturētu 

ziņošanu un izpilddirektoram par kvalitatīvas un uzticamas informācijas sniegšanu deputātiem 

un sabiedrībai.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Laine Baha) 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 400 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes noteikšanu". 
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12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 401 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem". 

 

 

13.p. 

Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana Bauskas 

novadā" īstenošanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības 

komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 402 "Par projekta "Veselības veicināšanas un 

slimību profilakses pasākumu īstenošana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

 

 



16 

 

14.p. 

Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības drošības sistēmas attīstība pašvaldībās". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 403 "Par dalību sadarbības projektā "Sabiedrības 

drošības sistēmas attīstība pašvaldībās"". 

 

 

15.p. 

Par dalību sadarbības projektā "Viedās pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un 

Jelgavas novadā, ieviešot viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo 

funkciju nodrošināšanā". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 404 "Par dalību sadarbības projektā "Viedās 

pašvaldības attīstība Aizkraukles, Bauskas un Jelgavas novadā, ieviešot 

viedus risinājumus pašvaldību ēkās pašvaldības autonomo funkciju 

nodrošināšanā"". 
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16.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 405 "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānā". 

 

 

17.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 

 

(A.Okmanis, A.Sietiņš, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Sietiņš. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

A.Sietiņš ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par atsavināšanā iegūto līdzekļu 

izlietojumu Rundāles apvienības pārvaldē. 2024. gada budžetā iestādei bija plānoti ieņēmumi 71 

703 EUR, faktiskā budžeta izpilde ir 139 725 EUR, līdz ar to lūdz rast iespēju palielināt no 

nekustamā īpašuma atsavināšanas iegūtos ieņēmumus par 68 022 EUR un tos izlietot pašvaldības 

vajadzībām - 47 597 EUR izmantot Rundāles apvienības pārvaldes teritorijā esošo pašvaldības 

ielu atjaunošanas darbiem, tilta remontam un pašvaldībai piekritīgo zemesgabalu un valdījumā 

esošo ēku kadastrālajai uzmērīšanai, un pašvaldības ēkas Avoti 1, Pilsrundālē uzturēšanai, un 

iestādei par 20 425 EUR samazināt dotāciju no pašvaldības vispārējiem ieņēmumiem. Rundāles 

apvienības pārvaldes teritorijā pašvaldībai piekritīgo zemesgabalu un valdījumā esošo ēku 

kadastrālajai uzmērīšanai nepieciešamais līdzekļu apmērs sastāda 15 000 EUR, nekustamā 

īpašuma Avoti 1, Pilsrundāle, uzturēšanai nepieciešami papildus līdzekļi 1 020 EUR apmērā, 

Saulaines ciema Loka un Dārza ielas projektēšanai un autoruzraudzībai 10 951 EUR, tilta 

remontam pār Svitenes upi autoceļa Bērstele-Centra kalte 0,21 km 20 626 EUR.  

L.Baha jautā par Loka ielas apjomu un no kādiem līdzekļiem paredzēts realizēt 

būvprojektu. A.Sietiņš atbild, ka Loka ielai paredzēta projektēšana 340 m garumā, Dārza ielai 

186 m garumā; būvprojektu plānots segts no nākamajā gadā pārdotajiem nekustamajiem 

īpašumiem. 

L.Baha izsaka priekšlikumu izskatāmiem jautājumiem par atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu datnēs pievienot šī gada apvienību pārvalžu iesniegtās prioritātes, kas neguva 

atbalstu budžeta izskatīšanas laikā. A.Sietiņš atbild, ka šie divi ielu posmi bija pārvaldes 
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prioritātēs. L.Baha turpina, ka būtu korekti norādīt, ka laika gaitā pārvalžu prioritātes tiek 

īstenotas, rodoties papildus finansējumam. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Okmanis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 406 "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Rundāles apvienības pārvaldē". 

 

18.p. 

Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta "Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi 

Bauskas pilsētas pamatskolā" īstenošanai. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 I.Spurķe ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par aizņēmumu lifta ierīkošanai un 

remontdarbiem Bauskas pilsētas pamatskolā. Dome jau vienreiz tika lēmusi par aizņēmumu šim 

mērķim un aizņēmums tika pieteikts kā aizņēmums ilgtspējīgas pamatizglītības un vidējās 

izglītības funkcijas īstenošanai. Taču ņemot vērā kritēriju neizpildi, aizņēmums netika atbalstīts, 

un tagad aizņēmums tiek pieteikts kā prioritārais investīciju projekts. Lai saņemtu šo 

aizņēmumu, ir nepieciešams pašvaldības finansējums 15 % apmērā no kopējām izmaksām un 85 

% ir iespējams saņemt aizņēmuma veidā. 2024. gadā pašvaldības līdzfinansējuma daļa jau ir 

nodrošināta pašvaldības budžetā un kopējā aizņēmuma summa ir 382 698,63 EUR, no šīs 

summas 356 780,43 EUR tiek ņemti uz 10 gadiem būvdarbiem un būvuzraudzībai, un 25 918,20 

EUR būvniecības dokumentācijas izstrādei tiek ņemti uz 5 gadiem. Aizņēmuma izņemšana 

paredzēta divos gados atbilstoši projekta īstenošanas termiņam. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Mārtiņš Cimermanis, Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 407 "Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta 

"Lifta ierīkošana un telpu remontdarbi Bauskas pilsētas pamatskolā" 

īstenošanai". 
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19.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 I.Spurķe ziņo, ka salīdzinot ar Finanšu komitejā skatīto budžeta grozījumu redakciju 

precizēts saistošo noteikumu 1. un 2. pielikums un paskaidrojuma raksts saskaņā ar Finanšu 

komitejā pieņemtajiem lēmumiem. Izmaiņas veiktas Bauskas novada administrācijas, Bauskas 

Kultūras centra un Rundāles apvienības pārvaldes budžetos. Kopējie ieņēmumi, salīdzinot ar 

Finanšu komitejā skatīto, samazinājās par 22 146 EUR un izdevumi par 42 571 EUR, līdz ar to 

gada plānotie pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi ir 77 105 667 EUR un izdevumi 91 281 946 

EUR. Finansēšanas sadaļa 14 176 279 EUR apmērā. Lūdz atbalstīt sagatavotos grozījumus. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 408 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas 

novada domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 

"Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu". 

 

 

20.p. 

Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 40, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts dzīvojamās mājas Rīgas iela 40, Bauskā dzīvokļu 

īpašnieku pilnvarotās personas iesniegums ar lūgumu nodot dzīvojamās mājas pārvaldīšanas 

tiesības pilnvarotai personai Dz.Rideram. Sagatavots lēmuma projekts nodot dzīvojamās mājas 

Rīgas iela 40, Bauskā un ar to saistīto palīgēku un funkcionāli saistītā zemesgabala pārvaldīšanas 

tiesības Dz.Rideram.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 
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Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 409 "Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 40, Bauskā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam". 

 

 

21.p. 

Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

 

(A.Okmanis, J.Strēlis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Strēlis. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 J.Strēlis ziņo, ka saņemts personas iesniegums ar lūgumu domei pieņemt lēmumu par 

ceļa servitūta dzēšanu nekustamā īpašuma “Cekuliņi” zemes vienībā Vecumnieku pagastā. 

Atzīmes par ceļa servitūta teritoriju ir nekustamā īpašuma apgrūtinājums. Minētais servitūts 

noteikts, lai nodrošinātu piekļuvi nekustamam īpašumam “Cīruļu iela 8”, Vecumniekos, kurš 

netiek izmantots. Zemes vienībai piekļūšana ir nodrošināta un aktīvi tiek izmantota no Jaunās 

ielas, Vecumniekos. Ievērojot lietderību un samērīgumu, tā kā servitūta ceļš nav nepieciešams un 

nepamatoti apgrūtina nekustamā īpašuma “Cekuliņi” zemes vienību Vecumniekos ceļa servitūts 

ir izbeidzams. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 410 "Par nekustamā īpašuma "Cekuliņi", 

Vecumnieku pagastā apgrūtinājuma dzēšanu". 

 

 

22.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 008 0091 

Rundāles pagastā. 

 

(A.Okmanis, A.Sietiņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Sietiņš. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 
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 A.Sietiņš ziņo, ka nekustamais īpašums “Saulaines mazdārziņš 1.5”, Rundāles pagastā 

sastāv no zemes vienības 0,0472 ha platībā un ir piekrītošs pašvaldībai. Atbilstoši Publiskas 

mantas atsavināšanas likumā definētajam terminam, zemes vienība atbilst starpgabala statusam, 

jo ir mazāka par Rundāles novada domes 2012. gada 26. jūlija saistošo noteikumu Nr. 7 

“Rundāles novada Teritorijas plānojums 2012.-2025. gadam” IV nodaļas “Noteikumi atļautajai 

izmantošanai un apbūvei ciemos un citās Urbanizētās vietās”, 246.p. paredzēto minimālo 

zemesgabala platību. Sagatavots lēmuma projekts noteikt, ka nekustamā īpašuma “Saulaines 

mazdārziņš 1.5”, Rundāles pagastā zemes vienība 0,0472 ha platībā ir starpgabals. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Okmanis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 411 "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 008 0091 Rundāles pagastā". 

 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 23., 24., 25., 26., 27., 28., 

29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 48. un 49. 

lēmumu projektiem. 

Deputāti piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 412 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 11-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 413 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 19-5, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 414 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Biržu iela 6-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes 

vienības 1/2 domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 415 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Liepu iela 33", Bauskā zemes vienības 1/2 domājamās daļas 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 416 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Breņči", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 417 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Vēsmiņas" daļas, Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 418 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dūnu lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 419 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Zemgaļu lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lanas", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 420 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lanas", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Birzgaļi"-6, Birzgaļi, 

Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 421 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Birzgaļi"-6, Birzgaļi, Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 422 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Pīrāgi"-1, Pīrāgi, Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 10-2, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 423 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 10-2, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 424 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pakalnu lauks", Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, 

Pastališķos, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 425 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-12, Pastališķos, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 426 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Silmači", Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 427 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Papardes", Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 428 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-4, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 429 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-9, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

7"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 430 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-4, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

7"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 431 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-6, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-11, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 432 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Cīruļu ielā 5-11, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 3-87, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 433 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-87, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-

7, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 434 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 7A-7, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

17, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 435 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 25A-17, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 26-32, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 436 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Edvarta Virzas iela 26-32, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas 

iela 28-31, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 437 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Edvarta Virzas iela 28-31, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 
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49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 438 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Aroniju iela 13, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

A.Okmanis plkst. 12.04 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Sēdes slēgtā daļa tiek sākta plkst. 12.10. 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024. gada 18. jūlija lēmuma "Par pabalstu 

transporta izdevumu kompensēšanai atteikumu" apstrīdēšanu. 

(slēgtā sēdes daļa) 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Pašvaldībā tika saņemts personas iesniegums par Sociālā dienesta lēmuma “Par Bauskas 

novada Sociālā dienesta 2024. gada 18. jūlija lēmuma “Par pabalstu transporta izdevumu 

kompensēšanai atteikumu” apstrīdēšanu. Juridiskā nodaļa sagatavoja lēmuma projektu, kurš tika 

izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē un virzīts apstiprināšanai domes sēdē. Domes sēdē 

pirms lēmuma pieņemšanas, tika saņemts personas iesniegums, ar kuru tā atsauc savu iesniegto 

iesniegumu par Sociālā dienesta lēmuma “Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024. gada 18. 

jūlija lēmuma “Par pabalstu transporta izdevumu kompensēšanai atteikumu” apstrīdēšanu”. 

Pamatojoties uz saņemto iesniegumu, sagatavotais lēmuma projekts netiek izskatīts. 

Deputāti piekrīt. 

 

NOLEMJ: atlikt lēmuma projekta "Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024. gada 

18. jūlija lēmuma "Par pabalstu transporta izdevumu kompensēšanai 

atteikumu" apstrīdēšanu" izskatīšanu. 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024.gada 5.augusta lēmuma "Par pabalstu 

medicīnisko izdevumu kompensēšanai atteikumu" apstrīdēšanu. 

(slēgtā sēdes daļa) 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

Pašvaldībā tika saņemts personas iesniegums par Sociālā dienesta lēmuma “Par Bauskas 

novada Sociālā dienesta 2024. gada 5. augusta lēmuma “Par pabalstu medicīnisko izdevumu 

kompensēšanai atteikumu” apstrīdēšanu. Juridiskā nodaļa sagatavoja lēmuma projektu, kurš tika 

izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē un virzīts apstiprināšanai domes sēdē. Domes sēdē 

pirms lēmuma pieņemšanas, tika saņemts personas iesniegums, ar kuru tā atsauc savu iesniegto 

iesniegumu par Sociālā dienesta lēmuma “Par Bauskas novada Sociālā dienesta “Par Bauskas 

novada Sociālā dienesta 2024. gada 5. augusta lēmuma “Par pabalstu medicīnisko izdevumu 

kompensēšanai atteikumu” apstrīdēšanu. Pamatojoties uz saņemto iesniegumu, sagatavotais 

lēmuma projekts netiek izskatīts. 
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Deputāti piekrīt. 

 

NOLEMJ:  atlikt lēmuma projekta "Par Bauskas novada Sociālā dienesta 2024.gada 

5.augusta lēmuma "Par pabalstu medicīnisko izdevumu kompensēšanai 

atteikumu" apstrīdēšanu" izskatīšanu. 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 26. septembrī plkst. 12.29. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 66 lp. 

2. 26.09.2024. saistošie noteikumi Nr. 18 uz 4 lp. 

3. 26.09.2024. saistošie noteikumi Nr. 19 uz 34 lp. 

4. Izglītības attīstības stratēģija 2024.-2029. gadam uz 248 lp. 

5. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2025. gadam Investīciju plāns uz 178 lp. 

6. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 4 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 
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